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 Name (required)

 


 First name (required)

 


 Company

 


 Email address (required)

 


 Please select the newsletters you would like to receive by email:

Newsletter Employment (Nomosocial)News Corporate / Mergers & Acquisitions (Nomosfusac)News Competition and Distribution law (La Lettre Eco)Newsletter Media, Intellectual Property, Technologies (Nomosnetcom)


Nomos collects and processes the personal data provided above, as data controller, in order to manage your subscription and to send you the newsletters you select. By clicking on the box "I register", you agree to receive by email the selected newsletters. We will keep your data for a period of three years from the date of your registration or the last contact from you. You have the right to withdraw your consent at any time, to request the rectification or deletion of your personal data, and to oppose their processing for the future by sending an email to the following address: newsletters@nomosparis.com. For more information on our Privacy Policy, click here.


This site is protected by reCAPTCHA and the Google Privacy Policy and Terms of Service apply.
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 Nom (obligatoire)

 


 Prénom (obligatoire)

 


 Société

 


 Adresse Email (obligatoire)

 


 Choisissez les newsletters que vous souhaitez recevoir par email :

Actualités de droit social (Nomosocial)Actualités corporate/fusions-acquisitions (Nomosfusac)Actualités droit économique (La Lettre Eco)Actualités médias, propriété intellectuelle, technologies (Nomosnetcom)


Nomos collecte et traite les données personnelles renseignées ci-dessus, en qualité de responsable de traitement, et uniquement afin d’assurer l’envoi des newsletters que vous sélectionnez. En cliquant sur la case « Je m’inscris », vous acceptez de recevoir par email les newsletters sélectionnées. Nous conserverons vos données pendant une durée de trois ans à compter de votre inscription ou du dernier contact émanant de vous. Vous avez le droit de retirer votre consentement à tout moment, de demander la rectification ou la suppression de vos données personnelles, et de vous opposer à leur traitement pour l’avenir en adressant un email à l’adresse suivante : newsletters@nomosparis.com. Pour plus d’information sur notre politique de confidentialité, cliquez ici


Ce site est protégé par reCAPTCHA. La Politique de confidentialité et les Conditions de service de Google s'appliquent.
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